
Zápisnica	Odborného	semináru	trénerov	

uskutočnenej	5.12.2015	v	Bratislave	

	

1. Diagnostika	pohybových	schopností	rýchlostných	kanoistov	v	NŠC	–	Mgr.	Peter	Lopata	
2. Svalová	disbalancia	a	prevencia	nápravno	-	kondičným	cvičením	u	mládežníkov	v	rýchlostnej	

kanoistike	–	Mgr.	Ivan	Jamriška,	
3. Analýza	zaradenia	pretekárov	do	RDJ	a	RDK	a	súvis	s	ich	výkonnosťou	v	pretekoch	SP		-	

PaedDr.	Robert	Petiska	
4. Všeobecná	časť	Ing.	Boris	Bergendi	–	technické,	organizačné	informácie	ohľadne	sezóny	

2016.	V	rámci	diskusie	bolo	zo	strany	trénerov	navrhnuté:	
a) zorganizovať	spoločný	seminár	s	rozhodcami,	
b) v	prípade	väčšieho	počtu	štartujúcich	ako	27	na	M-SR,	KT,	vložiť	do	programu	u	takejto	

disciplíny	aj	FB,	
c) 	začať	s	programom	na	M-SR,	KT	ako	v	sezóne	2015	od	piatku	rána,	
d) 	SP	2015	u	13-14ročných	–	bolo	v	rámci	SP	málo	bodovaných	štartov,	bodovať	u	nich	aj	

kratšie	trate,	
e) Tréneri	sa	prikláňajú	k	priebežnému	vyhlasovaniu	výsledkov	počas	pretekov	na	M-SR	

a	navrhujú	tak	pripraviť	program	aj	pri	pretekoch	organizovaných	klubmi,	
	
Boris	Bergendi	informoval	prítomných	o:	

f) kalendári	pretekov	na	sezónu	2016,	z	pléna	vyšli	návrhy	posunúť	Rudno	Cup,	aby	
nekolidoval	s	Česko	–	Slovenským	pohárom,	

g) Česko-Slovenskom	pohári	a	predpokladanej	podpore	SZRK	na	účasti	pretekárov	klubov	
(13r.-juniori).	Z	diskusie	vyplynuli	dva	návrhy	prítomných:	1.	Prihlásenie	pretekárov	
klubmi.	SZRK	bude	preplácať	spätne	náklady	(ubytovanie	a	stravu)	finalistov	pretekov.	2.	
SZRK	nominuje	slovenský	výber,	ktorý	v	plnom	rozsahu	zabezpečí	SZRK.	O	návrhoch	sa	
hlasovalo	tajným	hlasovaním.	Výsledky	hlasovania:	8	klubov	sa	prikláňa	k	1.	návrhu,	6	
klubov	k	druhému,	

h) o	návrhu	ŠTK	nezapočítavať	majstrovské	preteky	do	Slovenského	pohára.	Tým	pádom	by	
sa	členil	kalendár	pretekov	na	majstrovské	preteky,	preteky	SP	(ďalších	5,	alebo	viac	
pretekov)	a	ostatné,	verejné	preteky.	Požiadal	aby	sa	tréneri	vyjadrili	tajným	hlasovaním	
na	hlasovacích	lístkoch.	Po	spočítaní	odpovedí	vzišlo	že	8	klubov	navrhuje	nezapočítavať	
majstrovské	preteky	do	SP	a	6	klubov	ich	navrhuje	započítavať,	

i) o	pretekoch	zaradených	do	SP.	Informoval,	že	preteky,	ktoré	budú	zaradené	do	SP	nie	sú	
upresnené.	Požiadal	trénerov	klubov	aby	sa	vyjadrili	tajným	hlasovaním,	ktoré	preteky	by	
navrhovali	do	SP,	s	podmienkou	aby	bez	poradia	každý	vpísal	5	pretekov,	aby	nevpisovali	
majstrovské,	ani	kvalifikačné	preteky	a	aby	brali	ohľad	na	zaradenie	pretekov	podľa	
tradície	disciplín	na	jednotlivých	pretekoch.		Zo	spočítania	pretekov	na	hlasovacích	
lístkoch	vzišli	tieto	výsledky:	Samaria	Cup	14hlasov,	Novácka	500vka	a	Pohár	SNP	13,	
Trenčianska	regata	12,	VC	Komárna	9,	Hargašov	memoriál	3,	Pohár	Slávia	UK	a,	Pohár	
Interu	2,	Rudno	Cup	1,	M-SR,	dlhé	trate	–	1,	

j) počte	pretekov	zaradených	do	SP.	Z	pléna	vzišlo	viac	hlasov,	aby	sa	vybral	stanovený	
počet	pretekov	SP,	ale	pretekárom	by	sa	započítavali	body	iba	v	niektorých	z	dôvodu	
absencie	viacerých	pretekárov	z	reprezentačných	dôvodov.		Boris	Bergendi	požiadal	
trénerov	klubov	aby	sa	vyjadrili	tajným	hlasovaním,	koľko	pretekov	by	navrhovali	do	SP,	
prípadne	koľko	z	nich	by	sa	malo	započítavať:	Zo	spočítania	hlasovacích	lístkov	vzišli	tieto	
výsledky:	7	pretekov	SP	z	toho	sa	5	započítava	–	6	hlasov,	8	pretekov	SP	z	toho	sa	6	
započítava	–	1	hlas,	5	pretekov	SP	a	všetky	sa	započítavajú	–	5	hlasov,	6	pretekov	SP	
a	všetky	sa	započítavajú	–	1	hlas,	7	pretekov	SP	a	všetky	sa	započítavajú	–	2	hlasy,		



k) o	problematike	prestupov	a	výške	náhrady	výchovného	materskému	klubu.	Navrhol	
stanoviť	jednotný	paušál,	ktorý	by	sa	prevádzal	z	nového	klubu	na	materský	v	rámci	
dotácií	na	kluby.		Boris	Bergendi	požiadal	trénerov	klubov	aby	sa	vyjadrili	tajným	
hlasovaním,	či	by	sa	prikláňali	k	tomuto	návrhu,	alebo	nie.	Z	hlasovacích	lístkov	
vyplynulo,	že	tréneri	5	klubov	nezdieľajú	tento	návrh,	tréneri	9	klubov	áno,	

l) o	zmenách	v	pravidlách:	zvýšení	štartovného	na	2,-	€,	zrušení	prezentácie	na	krátkych	
tratiach,	prípravách	na	zmene	spôsobu	prevedenia	porady	do	elektronickej	formy,	bez	
nutnosti	jej	prípravy	pred	pretekmi,		

m) o	pripravovaných	školeniach	trénerov	v	jarných	mesiacoch	a	to	o	školeniach	nových	
trénerov,	ako	aj	školení	pre	zvýšenie,	alebo	udržanie	kvalifikácie,	

n) o	perspektíve	organizácií	pretekov	na	Zemníku	–	kvalifikačné	preteky,	majstrovské	
preteky,	
	

	
pozn.:	Spôsob	tajného	hlasovania	–	každý	klub	mal	jeden	hlasovací,	anonymný	lístok.	Seminára	sa	
zúčastnilo	14	klubov,	teda	v	každom	prieskume	sa	použilo	14	hlasovacích	lístkov.	Hlasovacie	lístky	sú	
archivované	na	sekretariáte	SZRK.		

	
	
Zapísal:	Boris	Bergendi	
Overil:	Marián	Tesárik	


